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Spørgsmål nr. S 211 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 4. november 2020 
 

Til: Finansministeren  

Dato: 30. oktober 2020 

Stillet af: 

Medspørger: 

Marie Bjerre (V) 

Karsten Lauritzen (V) 

I stedet for at indføre to kødfrie dage i statens kantiner, hvorfor har 

regeringen så ikke i stedet lagt op til, at de statslige arbejdspladser i dialog 

med deres medarbejdere selv kan bestemme, hvordan man spiser mere 

klimavenligt? 

(Spm. nr. S 211). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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Offentligt


